
VOORSTEL AGENDEREN VOORBEREIDENDE RAAD

RG nr.:                                                                                                  (In te vullen door de raadsgriffie)

De raad in vergadering bijeen d.d. 22 februari 2021

Onderwerp: reconstructie N271

Reden om onderwerp op agenda te plaatsen:

Dorpsraad Milsbeek (SLIM) heeft ons geattendeerd over het feit dat ze afgelopen week een 
inspraakreactie hebben gegeven aan de gemeenteraad van Mook en Middelaar. Dit inzake de door de 
provincie geplande reconstructie N271 Mook – Milsbeek. Dit vanwege hun zorgen over het feit dat 
volgens hun geen einde wordt gemaakt aan de onveilige situatie.
De wijkraad heeft ook contact gezocht met de Gennepse portefeuillehouder inzake hun zorgen rondom 
de inrichting van de vijfsprong kruising N271, Pastoorsdijk, Vagevuurweg en Helweg.

Naar aanleiding van dit signaal heeft ondergetekende technische vragen gesteld over de 
verantwoordelijkheid van onze gemeente Gennep. Uit de beantwoording van het college van B & W 
bleek dat deze vijfsprong geheel op grondgebied van de gemeente Gennep ligt (mail griffie Gennep 28 
januari 2021).

Over dit onderwerp is tot nu toe geen actieve informatie verstrekt door het college van B & W naar 
onze gemeenteraad. Er is enkel een bijzin gewijd in de huidige begroting inzake een lagere bijdrage 
voor de begroting 2021 (naar € 150.000,-).

Het gaat om een kruising die als onveilig ervaren wordt. Uit eigen waarneming kan ik concluderen dat 
dit deel van de kruising op dit moment niet voldoet aan onze huidige eisen inzake verkeersveiligheid. 
De kruising is voor met name kwetsbare verkeersdeelnemers in potentie gevaarlijk en 
onoverzichtelijk. Op zijn minst zal het als onveilig ervaren worden door fietsers die hier willen 
oversteken tijdens druk verkeer. Of door fietsers die met kleine kinderen over willen steken.  Door de 
snelheid en de hoeveelheid van het verkeer op de N271 zal bij een ongeval sprake zijn van een goot 
risico op ernstig letsel.

Uit de informatie van de wijkraad Milsbeek, de behandeling door de gemeenteraad van Mook en 
Middelaar en de inspraak van vele andere belanghebbenden concluderen wij dat het huidige ontwerp 
van de reconstructie N271 m.b.t. de vijfsprong niet als voldoende ervaren wordt.

Wij willen dit onderwerp agenderen en willen actief en breed geïnformeerd worden. Liefst vooraf 
mede door het beschikbaar stellen van het huidige ontwerp en andere relevante stukken over de 
hoofdlijnen. De zienswijze en/of beoordeling van het college op dit ontwerp. Maar ook inzicht in het 



proces. Waarbij wij de vragen beantwoord willen krijgen waarom wij als gemeenteraad niet betrokken 
zijn bij de inhoudelijke afwegingen inzake de kans die er ligt om dit kruispunt verkeersveilig te 
maken. En waarom de dorpsraad SLIM van Milsbeek niet actief is betrokken bij de inspraak over het 
onderwerp.

Wij begrijpen uit de beraadslagingen bij onze buren dat de gedeputeerde Mackus binnenkort afreist 
voor een afspraak met de portefeuillehouder van Mook en Middelaar. Die heeft toegezegd in overleg 
te treden over het huidige ontwerp en de mogelijkheden om de kruising veiliger te maken te gaan 
onderzoeken. Hij heeft ook toegezegd om met de belanghebbenden in overleg te treden (voor zover 
het binnen de huidige tijd ook mogelijk is) en ze te betrekken bij het vraagstuk en de mogelijke 
oplossing.
De gemeenteraad van Mook en Middelaar heeft haar grote zorgen over het onderwerp uitgesproken 
inzake de inrichting en opgeroepen om dit gegeven te delen met onze gemeenteraad en de provincie 
Limburg. 

Wat ons betreft is de centrale vraag: hoe kunnen wij bewerkstelligen dat de inrichting van de 
vijfsprong N271 te Milsbeek maximaal veilig wordt voor alle verkeer. Mede aansluitend op de 
ambities die wij hebben uitgesproken inzake verkeersveiligheid van onze Regio Noord Limburg. En 
verwoord hebben in een stevig Visiedocument op weg naar de gezondste regio.

Afgeleide daarvan is ook het betrekken van belanghebbenden, inwoners, wijkraad, ondernemers bij het 
eventuele verdere ontwerp -en besluitvormingsproces. Liefst in samenwerking met onze buurgemeente 
Mook en Middelaar.

Tevens willen wij onze collega’ verzoeken om onze zorg, zo men die met ons deelt, ook te delen met 
hun collega’s volksvertegenwoordigers (collegeleden) in Provinciale Staten.

 Te bespreken in voorbereidende raad van 22 februari 2021
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